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Am inceput seria articolelor intitulate ”tineri de succes” prin a va prezenta persoane care au
plecat din Sighet si care printr-un talent sau altul, prin capacitatile intelectuale si/sau cele
sportive ori fizice au ajuns tineri de succes apreciati in domeniile in care lucreaza, in tara si/sau
in strainatate. Pana acum vi-i i-am prezentat pe:  Celia Trifoi ,  Stefan Berci ,  Kutasi Melinda ,
iar acum a venit momentul pentru Attila Kormendi, antrenor la clubul de atletism Stade
Clermontoise. 
1.Cine esti si cu ce te ocupi in momentul de fata? 
Attila:
Kormendi Attila, student la Masterat la Universitatea Blaise Pascale din Clermont Ferrand,
Franta si antrenor la clubul de atletism Stade Clermontoise. 
2. Unde ai absolvit liceul si povesteste-ne o intamplare din liceu care ti este cea mai
draga.       
Attila: 
Sunt din Sighetu-Marmatiei, dar am absolvit Liceul cu Program Sportiv din Baia Mare. Nu am o
intamplare care sa ma fi marcat, dar imi aduc aminte cu drag de deplasarile la competitii si
cantonamentele facute impreuna cu colegii. 
 
3. Care a fost materia preferata? In momentul de fata folosesti informatiile pe care le ai
obtinut in liceu la materia preferata, in job ul tau ? 
     Attila:
 Materia preferata a fost „educatia fizica”, daca o putem numi materie. Dar avand in vedere ca
am absolvit Liceul Sportiv am avut materii de specialitate cum ar fi PST (pregatirea sportiva
teoretica) la care pot sa spun ca informatiile obtinute imi sunt de folos.
4. Cine te a ajutat sa ajungi unde te afli acum? 
     Attila:
In primul rand familia, care m-a ajutat si sustinut tot timpul, in al 2 –lea rand anumite persoane
dragi de la Facultatea din Oradea si nu in ultimul rand cei care au facut sa-mi placa sportul. 
5. Care sunt realizarile tale pana in momentul de fata?
      Attila: 
In primul rand pot sa spun ca este o realizare ca am ajuns aici si ca am posibilitatea sa
antrenez in conditii de exceptie. Absolvent al Facultatii de Educatie Fizica si Sport din Oradea,
sef de promotie 2009. Masterand la Facultatea STAPS, din Clermont Ferrand, Franta.  
6. Daca ai stii ca ideea ta ar fi pusa in practica si ar exista fonduri suficiente in Sighetu
Marmatiei, ce ai schimba (indiferent daca e vorba de arhitectura, viata sociala sau
culturala a cetatenilor) ? 
Attila: 
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Ideea mea ar fi sa se construiasca o baza sportiva. Sighetul are potential in randul sportivilor si
ar trebuii sa li se ofere cat de cat niste conditii decente de antrenament. Unii stiu la ce ma refer,
mai ales la conditiile in care se antreneaza atletii.
7. Ce sfat ai da pentru a obtine succesul in cariera, tinerilor? 
    Attila:
Sa-si doreasca din tot sufletul ceea ce vor sa realizeze, si sa nu se dea batuti niciodata. Doar
prim munca vor realiza ceea ce isi doresc. 
8. Care sunt planurile tale de viitor? 
   Attila: 
 Planurile mele sunt legate de cariera mea profesionala. Imi doresc sa antrenez atleti printre cei
mai buni cu care sa bat recorduri.
9. Intentionezi sa te intorci in Sighet?
      Atiila:
Cu siguranta ca da. Poate intr-o zi daca ideea mea va fi pusa in practica :). Acolo imi este
familia, prietenii din copilarie si toata copilaria. Dupa cum am mai spus Sighetul are potential in
randul sportivilor si ar trebuii sa faca ceva ca sa ii pastreze. 
Iti multumim, 
PS: Multa bafta in continuare si sunt mandra ca am fost colega de clasa primara cu tine
!!!
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